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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az

Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez mint a tárgyban illetéke s

minisztérium vezetőjéhez

„Milyen logika mentén alkották meg a szociális ágazati pótlékról szóló táblázatot? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

2015. július 1-jén lépett hatályba az a rendeletmódosítás és táblázat, ami rendezte a szociáli s

szféra ágazati pótlékát. Többek között errő l is egyeztettem szociális szolgálatok, intézmények

vezetőivel, akik, hozzám hasonlóan, értetlenül nézik a táblázatot .

A táblázat egyrészről méltánytalan, elég, ha azt említem, hogy a Kormány, ahogy

korábban jelezte, a technikai dolgozókat kihagyta a juttatásból. Másrészről logikátlan :

leginkább olyan, mintha véletlenszerűen egy papírt teledobáltak volna számokkal .

A Kormánnyal szemben bizalmatlanok véleménye az, ami még helytálló is lehetne, hogy a

kialakításnál a legfontosabb szempont az volt, hogy minél kevesebbet kelljen kifizetn i

pótlékokra .



A Kormánytól is hallottunk azóta egy botcsinálta magyarázatot, mely szerint a soro s

emelésekhez igazították az összegeket . Azonban ez nem áll meg, ugyanis a pótlék i s

párhuzamban, a kategória-ugráskor változik .

Mindezek alapján kérdezem Miniszter Urat :

- Milyen logika mentén alakították ki a szociális ágazat kiegészít ő pótlékáról szól ó

táblázatot?

Kiegészítő pótlékok helyett mikorra várható az évek óta ígérgetett szociáli s

életpályamodell ?

Budapest, 2016 . március 30 .

Tisztelettel :

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Vágó Sebestyé n

Jobbik

Bana Tibor

Jobbik


	page 1
	page 2

